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Abstract (en)
The container (5) is closed by a cap (3) fitted with an applicator in the form of a flat stem (7) and bristles (11). The applicator stem passes through a
flexible scraper (19), made from an elastomer or thermoplastic material which can be squeezed by pressing on the supple walls of the container to
control the amount of the product extracted on the applicator bristles, which are implanted in the end of the flat stem. The scraper has an elongated
slot for the bristles to pass through as the applicator is withdrawn.

Abstract (fr)
L'invention concerne un ensemble de conditionnement pour produit, liquide à pâteux, en particulier pour mascara, comportant un applicateur
(3) et un réservoir (5) muni d'au moins un essoreur (19). L'applicateur (3) comporte un manche (7) et au moins une touffe de poils (9) implantée
parallèlement au plan moyen de ce manche, l'essoreur (19) étant agencé de façon à essorer la partie poilue selon l'axe des poils. Selon l'invention,
le réservoir (5) est réalisé en un matériau souple de manière à pouvoir modifier l'essorage de l'applicateur en réponse à une pression exercée sur
les parois du réservoir au niveau de l'essoreur (19). <IMAGE>
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